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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v ponedeljek, 10.10.2016 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 14 od 15  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor 
CIGUT, Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel 
KOLMAN, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI, Ernest SERDT in Viktor OBAL. Opravičeno odsoten 
je bil član občinskega sveta Danijel KOVAČ. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Regina DŠUBAN    - članica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Andreja KOVAČ    - notranja revizorka MO Murska Sobota 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je v skladu z četrtim odstavkom 28. člena poslovnika občinskega sveta predlagal umik 10. točke 
dnevnega reda (Elaborat o oblikovanju cene storitev javne službe oskrba s pitno vodo v občini Tišina) in 
11. točke dnevnega reda (Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitve gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo za območje naselij Tišina, Petanjci, Murski Petrovci, Sodišinci, Gederovci in Krajna v Občini 
Tišina). Vse ostale točke dnevnega reda se pomaknejo navzgor.  
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 17. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno ( 14 prisotnih , ZA =14 ) sprejeli naslednji 
 
DNEVNEGI RED 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 17. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 16. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 16. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Sklepa o seznanitvi s poročilom o notranji reviziji poslovanja javnega zavoda Pomurske 

lekarne Murska Sobota v letu 2014 in deloma 2015 
6. Predlaganje kandidata za zastopnika pacientovih pravic na območju Nacionalnega inštituta za javno 

zdravje, Območna enota Murska Sobota 
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7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe 
oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina – skrajšani postopek 

8. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Tišina za 
programsko obdobje 2015 – 2020 

9. Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2016 
10. Predlog Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2016 
11. Seznanitev s poročilom Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru »Pregled realizacije proračuna 

občine Tišina za leto 2015« 
12. Predlog Sklepa s stališčem občine Tišina o vpisu pravice do pitne vode v Ustavo RS 
13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 16. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno ( 14 prisotnih , ZA = 14 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 181: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 28.06.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 16. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG SKLEPA O SEZNANITVI S POROČILOM O NOTRANJI REVIZIJI POSLOVANJA JAVNEGA ZAVODA 
POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA V LETU 2014 IN DELOMA 2015 
 
Obrazložitev je podala notranja revizorka Mestne občine Murska Sobota ga. mag. Andreja KOVAČ. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da  
se je odbor na svoji 14. seji dne 05.10.2016 seznanil s Predlogom Sklepa o seznanitvi s poročilom o 
notranji reviziji poslovanja javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota v letu 2014 in deloma 2015, 
nanj nima pripomb in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Ernest SERDT in Vinko Gajšt. Odgovore je podala ga. mag. 
Andreja KOVAČ. 
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Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 14 prisotnih, ZA = 14 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 182: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SEZNANITVI S POROČILOM O NOTRANJI REVIZIJI 
POSLOVANJA JAVNEGA ZAVODA POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA V LETU 2014 IN DELOMA 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLAGANJE KANDIDATA ZA ZASTOPNIKA PACIENTOVIH PRAVIC NA OBMOČJU NACIONALNEGA 
INŠTITUTA ZA JAVNO ZDRAVJE, OBMOČNA ENOTA MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Tibor CIGUT in 
predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti g. Franc KNAUS. 
 
Tibor CIGUT, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da je komisija 
obravnavala vlogo g. Martina Raj, v kateri prosi, da ga Občinski svet občine Tišina na podlagi javnega 
poziva za predlaganje kandidatov za zastopnika pacientovih pravic na območju Nacionalnega inštituta za 
javno zdravje, Območna enota Murska Sobota predlaga kot kandidata za zastopnika pacientovih pravic. 
Komisija občinskemu svetu občine Tišina predlaga, da Vladi Republike Slovenije za zastopnika pacientovih 
pravic predlaga g. Martina Raj. 
 
Franc KNAUS, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 14. seji dne 05.10.2016 seznanil s Predlaganjem kandidata za zastopnika pacientovih 
pravic na območju Nacionalnega inštituta za javno zdravje, Območna enota Murska Sobota, nanj nima 
pripomb in predlaga, da ga občinski svet obravnava in g. Raj Martina predlaga za zastopnika pacientovih 
pravic na območju Nacionalnega inštituta za javno zdravje, Območna enota Murska Sobota.  
 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN, odgovor je podal g. župan.  
 
Po razpravi je g. župan dal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno ( 14 prisotnih, 
ZA = 14 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 183: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA PREDLAGA KANDIDATA G. MARTINA RAJ ZA ZASTOPNIKA PACIENTOVIH 
PRAVIC NA OBMOČJU NACIONALNEGA INŠTITUTA ZA JAVNO ZDRAVJE, OBMOČNA ENOTA MURSKA 
SOBOTA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA GOSPODARSKE 
JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
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Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo 
na območju občine Tišina. Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu 
opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina pripravljen skladno z 
veljavno zakonodajo in kot tak primeren za potrditev. 
 
Milan KAROLI predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja 
gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina in predlaga občinskemu svetu, da 
ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini po skrajšanem postopku. 
 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Danijel KOLMAN in Viktor OBAL. Odgovore je podal g.župan.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 14 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 184: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
NAČINU OPRAVLJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU OBČINE 
TIŠINA – SKRAJŠANI POSTOPEK. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI 
TIŠINA ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2015 – 2020 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g.župan. 
 
Milan KAROLI predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v 
Občini Tišina za programsko obdobje 2015 – 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Tišina za programsko 
obdobje 2015 – 2020. Mnenja je, da je predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva 
in podeželja v Občini Tišina za programsko obdobje 2015 – 2020 pripravljen skladno z veljavno zakonodajo 
in kot tak primeren za potrditev. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. Odgovor je podal g. župan.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 14 prisotnih, ZA = 14 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 185: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PRAVILNIK O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA 
KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2015 – 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
POLLETNO POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 
2016 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja 
Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da je nadzorni odbor obravnaval polletno 
poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2016 in predlaga 
občinskemu svetu, da predloženo poročilo župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2016 obravnava in se z njim seznani. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2016, nanj nima pripomb in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar 
– junij 2016 in občinskemu svetu predlaga da predlagano Polletno poročilo obravnava in se z njim v 
predlagani vsebini tudi seznani. 
 
Aleksandra KAROLI, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor obravnaval poletno 
poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar - junij 2016 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani v predlagani obliki in vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je odbor seznanil z Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2016 s svojega področja. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Tibor CIGUT, Vinko GAJŠT, Franc KNAUS in Ernest SERDT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in ga. Mateja CELEC. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG UKREPOV ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podal predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe g. 
Milan KAROLI. Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je sprejel predlog 
Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2016 in  predlaga občinskemu svetu, 
da predlog ukrepov obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno  
( 14 prisotnih, ZA = 14 ) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 186: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UKREPE ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V 
OBČINI TIŠINA ZA LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

K TOČKI 11 

SEZNANITEV S POROČILOM NADZORNEGA ODBORA O OPRAVLJENEM NADZORU »PREGLED REALIZACIJE 
PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015« 
 
Obrazložitev je podala članica Nadzornega odbora občine Tišina ga. Regina DŠUBAN. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS, Ernest SERDT, Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Milan KAROLI, Ivan 
HORVAT in Vinko GAJŠT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja so podali g. župan, računovodkinja ga. Mateja CELEC, predsednica 
nadzornega odbora ga. Milena AUGUŠTIN in članica nadzornega odbora ga. Regina DŠUBAN. 
 
 
K TOČKI 12 
 
PREDLOG SKLEPA S STALIŠČEM OBČINE TIŠINA O VPISU PRAVICE DO PITNE VODE V USTAVO RS 
 
Obrazložitev je podal g. župan.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno ( 12 prisotnih, ZA = 12 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 187: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP S STALIŠČEM OBČINE TIŠINA O VPISU PRAVICE DO 
PITNE VODE V USTAVO RS. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- 16. občinski praznik: V svojem imeni bi se še enkrat zahvalil vsem, ki so sodelovali pri zelo uspešni 

izvedbi 16. občinskega praznika občine Tišina, predvsem Kulturno umetniškemu društvu Tišina, 
Društvo žena in deklet Sončnica, društvo za trajnostni razvoj Kostanj in Turističnemu društvu 
Gradišče, ki so nam pomagali izvedbi praznika. Kljub tistemu žalostnemu trenutku sem opazil, da je bil 
to res praznik občank in občanov  občine Tišina, ki so ga potrdili z zelo velikim obiskom osrednje 
prireditve in tudi pozneje koncerta. Zahvala gre tudi delavcem na javnih delih, ki so opravili vse 
potrebno, pred in po prireditvi, ter s svojo prizadevnostjo in  delom omogočili  da je bila prireditev 
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izpeljana zelo dobro. Zahvala gre tudi sodelavcem občinske uprave: Stanki Hauko, Drago Jurešu, 
direktorici OU, ter vsem ostalim na OU in režijskem obratu občine Tišina.  

- Krajevni urad in občinska blagajna: Zaradi spremembe urnika poslovanja krajevnega urada na Tišini, ki 
bo od 24.10.2016 dalje odprt le ob torkih in četrtkih, smo spremenili tudi delovni čas blagajne, in sicer 
bo od 1.11.2016 let ta odprta po naslednjem urniku: v torek od 8:00 ure do 10:30 ure, v sredo od 
14:00 ure do 16:30 ure in v četrtek od 8:00 ure do 10:00 ure. Za spremembo delovnega časa blagajne, 
smo se odločili z namenom, da vam občanom, uporabnikom teh storitev omogočimo, da lahko čim 
več zadev rešite istočasno, kar je mogoče le, če so istočasno odprti tako blagajna, krajevni urad kot 
pošta. 

- Bathyanijev dvorec: V zdravstveni postaji je z delom pričel kozmetični salon, medicinsko-estetski 
center. Lekarna bo pričela z obratovanjem v ponedeljek, 17.10.2016. Delovni čas lekarne bo v 
ponedeljek, torek, sredo in petek od 7.30 do 16.00 ure, v četrtek od 8.00 do 19.00 ure in v soboto od 
8.00 do 12.00 ure. Od oktobra naprej pa bi se naj tja preselila pisarna Rešilne, nenujni rešilni prevozi. 
To pomeni, da se počasi Zdravstvena postaja polni z dejavnostmi.  

- Cesta Krajna I. Faza: Izvajalec del Pomgrad - Cestno podjetje je zaključil dela na cesti in vodovodu 
Krajna I. faza.  

- Priklopi objektov na kanalizacijo: Pri pregledu evidenc za izgradnjo kanalizacije na območju občine 
Tišina je bilo ugotovljeno, da večje število objektov (stanovanjskih hiš) v občini Tišina še vedno ni 
priključeno na kanalizacijsko omrežje. Tako smo na predlog NO in na podlagi že izdanih obvestil s 
strani občine Tišina v letu 2015 pripravili seznam lastnikov (solastnikov) nepriklopljenih stanovanjskih 
objektov na kanalizacijo. Izločili smo stanovanjske hiše za katere priklop na kanalizacijo ni možen 
(oddaljenost od omrežja) in objekte na katerih ni prijavljenega stalnega prebivališča, kar pomeni da so 
hiše prazne. Vse ostale lastnike (solastnike) stanovanjskih objektov na območju občine Tišina smo na 
podlagi seznama predali Medobčinski inšpekciji in redarstvu Tešanovci kot prijavo v postopek 
prekrška. Seznam je vseboval 87 objektov in njihovih lastnikov, ki niso priključeni na kanalizacijo. Na 
seznamu so tako objekti, katerih lastniki še nikoli niso podali vloge za izračun delnega komunalnega 
prispevka (kanalizacija) ali pa so že odplačali svojo obveznost za priklop na kanalizacijo, do izvedbe 
samega priklopa in uporabe kanalizacije pa še ni prišlo. V drugi polovici avgusta 2016 je lastnikom 
nepriključenih objektov na kanalizacijo Medobčinska inšpekcija in redarstvo Tešanovci poslala Pisno 
obvestilo o prekršku. Odziv občanov na prejeta pisna obvestila o prekršku je bil zadovoljiv. Vsem 
občanom,ki so se oglasili na občinski upravi občine Tišina in podali vlogo za odmero komunalnega 
prispevka za namen kanalizacije ali pa podali vlogo za izdajo soglasja za priklop na kanalizacijo se je 
postopek prekrška ustavil. V ostalih postopkih, ko se lastniki niso odzvali na pisno obvestilo, pa bo 
Medobčinska inšpekcija ukrepala v skladu s svojimi pristojnostmi in izrekla denarne kazni (globa v 
višini 400,00 EUR). V samem postopku reševanja posameznih primerov smo ugotovili, da je bilo kar 
nekaj stanovanjskih hiš priklopljenih na kanalizacijo brez naše vednosti, kar pomeni, da niso podali 
vloge za priklop, s strani občine Tišina ni bilo izdano soglasje za priklop določenega objekta na 
kanalizacijo, ni bil opravljen pregled priklopa na kanalizacijo in z lastnikom objekta ni bila podpisana 
pogodba o uporabi kanalizacije. Take primere smo papirno uredili, z mesecem septembrom pa začeli 
zaračunavati kanalščino. V naboru nepriklopljenih hiš smo v postopku prekrška izločili občane, ki so 
prejemniki socialnih transferjev (kot dokazilo so prinesli odločbo Centra za socialno delo, da so 
prejemniki socialnega transferja) in občane, kateri so iz zdravstvenih razlogov nezmožni za priklop na 
kanalizacijo. Vsem lastnikom nepremičnin, ki so podali svoje izjave na Medobčinsko inšpekcijo, na 
občino Tišina pa niso prišli, da bi podali vloga za priklop, smo poslali obvestilo v katerem smo jim 
določili rok do kdaj morajo podati vlogo za priklop na kanalizacijo. Do 21. 09. 2016 smo ustavili čez 40 
prekrškovnih postopkov, nekaj postopkov pa je še v reševanju na občinski upravi občine Tišina.  

- Objavljena je javna dražba za prodajo dvosobnega stanovanja v šolskem bloku na Tišini, po izklicni 
ceni 17.660,00 €. Kupci se lahko na javno dražbo prijavijo do 18.10.2016, sama javna dražba pa bo 
potekala 19.10.2016. 

- Prav tako je objavljen Javni poziv k oddaji vloge za dodelitev nagrad študentom Občine Tišina. Vloge 
se lahko oddajo do 15. 11. 2016. 

- Po zadnjih informacija, ki smo jih dobili s strani Ministrstva bo javni razpis za agromelioracije objavljen 
v mesecu novembru. 

- Področje Režijskega obrata:  
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- sproti so se urejale javne površine; večina udeležencev JD je delo končala 30.09.2016; 
- pripravljamo se na 1. november (čiščenje mrliških vežic, izvedba zadnje košnje pokopališč, 

odstranjevanje odpadnega betona, lesa , zemlje in preverjanje razsvetljave na pokopališčih); 
- pogostitev starejših občanov bo 20.11.2016 (priprave že potekajo). 
- zaključili parkirišče ob Bathyanijevem dvorcu 
- izvaja se izgradnja zbirnega centra in dovozne ceste na ČN Petanjci 
- izvedli obdobno menjavo vodomerjev 
- na treh sestankih z Direkcijo RS za infrastrukturo je bilo dogovorjeno, da se v letošnjem letu 

izvede odkup zemljišč na Tišini in v Tropovcih ter v letu 2017 zaključi rekonstrukcijo ceste in 
pločnikov v teh dveh vaseh, ter se zgradi krožno križišče v naselju Tišina,  

- cesta Vanča vas - Gederovci se v letu 2017  izvede odkup zemljišč, ter v letu 2018  gradnja I. 
faze, ki bi se začela od Vanče vasi proti Rankovcem,  

- cesta Petanjci – Krajna; izvedel se je prvi pregled ceste, za katero se bo pripravila projektna 
naloga za rekonstrukcijo vozišča in izgradnje pločnika, tukaj bi v začetku sredstva za projekte 
prispevala občina Tišina, katera se potem poračunajo v fazi gradnje.   

- očistili vsa kanalizacijska prečrpališča.  
- opravili večji remont na ČN Murski Črnci (menjava difuzorjev) 

- Pomurski vodovod: Danes je bil sestanek na MOP-u kamor smo bili povabljeni 12 občin Sistema B. 
Vabilo na sestanek ste prejeli na mizo. Zaradi povedanega oz. zaradi nasveta ministrice za okolje in 
prostor ga. Irene Majcen sem umaknil točki 10 in 11. Elaborat mora sprejeti Svet ustanoviteljic JP 
Vodovoda Sistema B. Morajo biti vsa infrastruktura novega omrežja in z njim povezanega starega 
omrežja prenesena na enega upravljavca. Ter morajo biti priključeni vsi na nov sistem, kateri so bili v 
vlogi. Rok je 15.11.2016. Vsem 12 občinam je bilo rečeno, da je potrebno,  celoten sistem gledati kot 
enoten sistem, ne samo svojo občino. Prav tako se mora gledati kot enoten sistem tudi pri pripravi 
Elaborata ter upoštevanje Uredbe MEDO. V vlogi za kohezijo, pogodbi o skupnem sistemu (Odlok o JP 
Vodovod sistema B, Notarska listina o ustanovitvi JP Vodovod sistema B), odločbi za dodelitev 
sredstev je vedno govora o enotnem sistemu, kjer je govora o enotni ceni vode in enotni omrežnini, 
kar MOMS oporeka, češ da to v prej omenjenih dokumentih ni zapisano, vendar so predstavniki MOP-
a jasno povedali, da so bile dane zaveze o enotni ceni vode in enotni omrežnini, ter enem upravljavcu. 

 
V nadaljevanju je župan predal besedo podpredsedniku odbora vaških skupnosti Francu KOVAČ. 
 
Franc KOVAČ je zastavil dve vprašanji, ki sta bili zastavljeni na seji odbora vaških skupnosti in je zahteval 
pisni odgovor, da se bo lahko seznanilo tudi ostale člane odbora vaških skupnosti. Povedal je, da kot je 
znano se je občina večkrat prijavila na razne razpise kateri so neuspešni in je že določen del denarja 
rezerviran. Zanima ga, če bi se lahko ta denar prerazporedil za parkirišča na parkirnih prostorih od 
pokopališč. Zanimalo ga je še, ali so možnosti za ureditev žarnih zidov ob spreminjanju odloka o 
pokopališki dejavnosti.  
 
 
K TOČKI 16 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljena vprašanja člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer: Kako morajo 
postopati na sejah svetov javnih zavodov in podjetij člani sveta, katere imenuje ustanovitelj oziroma 
soustanovitelj – občina? Kakšna je dolžnost oziroma obveznost imenovanih predstavnikov ustanovitelja 
pred obravnavo gradiv na seji sveta javnih zavodov, javnih podjetij? Ali so ti dolžni pridobiti mnenje 
ustanovitelja o posamezni zadevi o kateri bodo odločali na seji sveta? Kako lahko občinski organi 
presojajo, ali je posamezni član katerega imenuje občinski svet kot predstavnika občine javnega zavoda, 
javnih podjetij aktiven in dela v korist občine? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
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Odgovor na zastavljeni vprašanji člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer: Ali je res, da ima 
občinska uprava elaborat predložen s strani izvajalca javne službe Saubermacher Komunala od leta 2014 
in zakaj ga ni predlagala v obravnavo na seji? Ali Občini Tišina ni potrebno spoštovati republiških 
predpisov na tem področju? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Vprašanje svetnika Danijela KOLMAN: 
Svetnika Danijela KOLMAN je zanimalo ali je kakšna smer za rešitev problema za cesto Petanjci – Krajna. 
Povedal je, da je cesta proti Zatonu v uničenem, katastrofalnem stanju in visi v Zaton. Zanimalo  ga je tudi 
ali se razpolaga z informacijo drugih občin kakšen model uporabljajo za rešitev problema izterjav. Svetnik 
Danijel KOLMAN je zastavil Nadzornemu odboru vprašanje in zahteval pisni odgovor. Povedal je, da 
upokojenko iz Vanča vasi zanimajo zemljišča (gozdna, kmetijska, stavbne) katera ja imela občina pred 
komasacijo in po komasaciji (površina). Svetnika Danijela KOLMAN je tudi zanimalo kako daleč je zadeva 
glede prostorskega plana. 
 
Župan je povedal, da je cesta Petanjci – Krajna državna cesta in da so se prometni tokovi spremenili in smo 
šli nasproti državi, kjer bo občina dala sredstva, za pripravo projektov, ker če ne bomo imeli projektov 
pripravljenih ne bomo mogli terjati, da se izvede rekonstrukcija. Župan je povedal, da se bo pozanimal 
glede izterjave, prav tako je povedal, da se druge občine pri nas zanimajo glede izterjave, tudi za tujino. 
Župan je povedal, da se bo ta teden gradivo za prostorski plan dostavilo na Ministrstvo  za okolje in  
prostor. 
 
Svetnik Danijel Kolman je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 

Svetnik Ernest SERDT je podal predlog, da bi se v občinskih Novinah prikazali mesečni transferji, ki jih 
mora pokrivati občinski proračun, da bi prebivalci imeli pregled kaj vse se plačuje. 
 
Župan se je s podno pobudo strinjal. 
 

*     *     *     *     * 
 
Svetnik Franc KOVAČ je povedal, da je minilo že nekaj mesecev od takrat ko je bila podana pobuda za zbor 
občanov vasi Petanjci in se je med tem časom začel graditi zbirni center na Petanjcih. Zanima ga kdaj bo 
sklican zbor občanov, ko bo zbirni center končal ali kaj prej? Svetnika Franca KOVAČ je tudi zanimalo ali se 
bo nabavilo novo ozvočenje, ker kot je povedal je bil na proslavi ob občinskem prazniku in prireditvi, ki jo 
je organiziralo KORK Tišina in Gederovci in ozvočenje ni delovalo, kot bi moralo.  
 
Župan je povedal, da bo zbor občanov v mesecu  novembru 2016. Glede ozvočenja je župan povedal, da 
se ne bo novo nabavljalo, ker je ravno to bilo novo nabavljeno in se je izposojalo. Povedal je tudi, da si 
občina lahko ozvočenje izposodi in tako privarčuje.  

 
Svetnik Franc KOVAČ je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  

 
*     *     *     *     * 

 
Svetnik Milan KAROLI je podal pobudo ali predlog, da je odbor za gospodarstvo sprejel pobudo, da se 
pristopi k postopku za pridobitev premoženja stečajne firme Semesadike Mengeš, obrat Tišina. Povedal je, 
da so površine priložnost za socialno podjetništvo. Odbor predlaga občinskemu svetu, da se opredeli glede 
tega predloga in da občinska uprava pristopi k postopku za pridobitev premoženja.  
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Župan je povedal, da bo uprava pridobila podatke, ki se bodo predstavili odboru in nato se bo predlog 
obravnaval na seji občinskega sveta.  
 

*     *     *     *     * 
 

Svetnika Viktorja OBAL je zanimalo kaj se lahko stori glede kontejnerja v Vanča vasi, saj je vedno poln 
smeti. Zanimalo ga je tudi pomen otoka na novem odseku na cesti Krajna, saj otežuje kmetijsko 
mehanizacijo in zakaj ni bila razgrnitev projekta na Krajni. Svetnik Viktor OBAL je glede Krajne predlagal,  
postavitev table za lokalni promet, če je to izvedljivo ali vzpostavitev cone 30. Vprašanje svetnika Viktorja 
OBALA  glede spletne strani, ga zanima ali obstajajo sklepi. 
 
Župan je povedal, da se bo pobuda glede kontejnerja v Vanča vasi upoštevala. Glede razgrnitve projekta je 
župan povedal, da je bilo potrebno v štirinajstih dneh prijaviti projekt na Ministrstvo za finance in da je  
pomen otoka umirjanje prometa v skladu z zakonodajo. Glede cone 30 na cesti Krajna je župan povedal, 
da se bo predlog podal na Komisijo za varstvo prometa. Župan je povedal, da je spletna stran bila v 
predlogu proračuna za tisti dve leti in občinski svet je sprejel predlog s sprejetjem proračuna. 
 
Svetnik Viktor OBAL je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  
 
 
 
17. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob  20.40 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                                Franc HORVAT 


